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Abstract (en)
The brush consists of a core (322) with radially-implanted bristles, connected at one end by a rod to a holder, e.g. in the form of a container cap. The
core of the brush is curved in shape, while at least part of its outer surface has an elongated cross-section, with the longer axis of the cross-section
lying in the plane of the curve (C3). The portion of the brush which has an elongated cross-section covers at least 50-57% of its length, while the
curve (C3) is in the form of an arc of a circle. The initial shape of the brush before it is curved and trimmed to give it an elongated cross-section can
be a cylinder, a section of a cone, a rugby ball, a buoy, a fish, a peanut, a shell or a teardrop.

Abstract (fr)
Brosse comprenant une tige définissant un axe (X-X) principal ; une âme (322) flexible, définissant la longueur de la brosse, cette âme comportant
une première et une seconde extrémités, la première extrémité étant solidaire de la tige ; des poils implantés radialement dans cette âme, l'extrémité
des poils définissant une surface enveloppe (325) de la brosse, cette surface enveloppe présentant une première et une seconde extrémités,
caractérisée en ce que l'âme décrit une courbe (C3) dans un plan de courbure (P) et que la surface enveloppe (325) de la brosse présente, sur au
moins une partie de sa longueur, une section transversale (315c) de forme allongée selon un axe de plus grande longueur (Z-Z) parallèle au plan de
courbure (P). <IMAGE>
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